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Onderwerp: Vaststelling Omgevingsvisie gemeente Westerveld – Bestrijdingsmiddelvrije 
zones en emissievrije teelten

De ondergetekende stelt het volgende amendement voor:

Bij 1.4.4.h na “Wat betreft het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen … “ een dubbele 
punt plaatsen en de rest van de zin schrappen en vervangen door: 
“In afwachting van baanbrekende resultaten op het gebied van emissievrije (sier-)teelten 
streeft onze gemeente naar ruime zones rond woningen, scholen en natuurgebieden waar 
alleen nog 
bestrijdingsmiddelvrije teelten worden toegepast. De ondertussen ruime ervaringen met 
biologische én rendabele alternatieve teelten stemmen ons wat dit betreft optimistisch.”

Ingediend door:

W. Beets J. Puper
Progressief Westerveld PvdA

Toelichting:
PW ondersteunt de vele pleidooien voor een verdergaande visie op de toekomst van de 
intensieve teelten in onze gemeente .In allerlei vormen wordt het gebrek aan ambitie op dit 
terrein aangegeven in de zienswijzen 15,16,17 20 tm 24 en 26 en 27 van diverse 
organisaties, bewonersgroepen en individuen.
In de tekst van de voorliggende omgevingsvisie is wel overal sprake van het streven naar 
meer biodiversiteit, naar een koers richting kringlooplandbouw, en wordt ook expliciet het 
voorzorgprincipe benoemd, maar de invulling hiervan op het gebied van de zich steeds 
uitbreidende sierteelt/bollenteelt met de bijbehorende veelheid aan chemische 
bestrijdingsmiddelen in onze gemeente beperkt zich tot het deelnemen in een proef van een 
paar jaar met bestrijdingsmiddel reducerende technieken en ziekteresistente rassen.
Het lijkt net of de overlast van deze teelten pas iets van de laatste jaren is. Maar nee, een 
aantal verontruste bewoners startte al in … 2003 (!) de actiegroep Bollenboos. Al sinds díe 



tijd speelt dit dossier. Als er met wat nieuwe technieken en resistente rassen een groot 
effect zou kunnen worden bereikt dan was dit allang gebeurd. We hebben wel wat reductie 
gezien van de ergste uitwassen (bijvoorbeeld de zeer giftige grondontsmetting) maar het 
betrokken grondareaal is de afgelopen jaren zo toegenomen dat de schade door de 
bollenteelt per saldo gewoon gegroeid is. Minder gif over veel meer land is geen 
vooruitgang. Wij constateren dat  deze omgevingsvisie een hele grote groep inwoners die 
zich ,terecht, grote zorgen maakt over de effecten van deze teeltwijze in de kou laat staan..


